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Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat af sidste møde 

2. Foreningens økonomi 

3. Bro og fællesarealer 

4. Humlevænget 1 

5. Generalforsamling 2024 

6. Eventuelt 

7. Næste møde 

Tilstede:  

Steen Søndergaard – Bent Møller – Hanne Bacher – Jannik Dipo Knudsen - Ove Holst 

Afbud fra: Lykke Nielsen 

Ad. 1: 

Referatet godkendt med følgende bemærkning:  

Formanden meddelte, at Lars Jensen, Strandlund Vandværk, har oplyst, at vandværkets advokat har bragt 
ejerforholdet vedrørende vores vandværksbygning i orden, så bygningen og vandværksgrunden nu tilhører 
grundejerforeningen.  

Lejre Kommune er skriftligt underrettet om de tilbageblevne containere. 

Ad. 2: 

Kassereren oplyste, at der på foreningens konto i Nordea Bank indestår 246.060,58 kr. På nøglekontoen 
(indbetalte depositum for nøgler til bommen) indestår 8.412,31 kr. 

Ad. 3:  

Broen lægges ud lørdag den 6. april kl. 9. Der er bestilt 2 nye foldbare badestiger til erstatning for de 
nuværende korte stiger. Der bliver inden broudlægningen foretaget nogle mindre reparationer på den lille 
bro ved slæbestedet og udskiftning af rustne sjækler på den store bro.  
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Placering af både ved broen udsættes til efter generalforsamlingen, idet der er indkommet forslag til 
behandling på generalforsamlingen om måden pladserne tildeles på.  

Den normale kultivering af fællesarealerne er udsat idet arealerne, på grund af den megen regn, er særdeles 
bløde og ikke egnet til færdsel.   

Ad. 4:  

Vores advokat er i dialog med vores forsikringsselskab vedrørende evt. retshjælp. Vi afventer resultatet af 
deres drøftelser.  

Ad. 5:  

Generalforsamlingen bliver afholdt som planlagt. Der er bestilt lokale hos Karleby Forsamlingshus. 
Indkaldelse er ophængt i udhængsskabet ligesom den er lagt på hjemmesiden. De medlemmer der har 
opgivet deres mailadr. har fået indkaldelsen tilsendt.  

Kassereren fremlagde årsregnskabet 2023 og forslag til budget for 2024.  

Ad. 6: 

Kassereren oplyste, at der var kommet tilbud på græsslåning fra Hjertebjerggård og at tilbuddet svarede til 
sidste år tilbud.  

Ad. 7:  

Næste møde bliver den 1. maj 2024 kl. 19 
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